
2015D20025 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Buitenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Buitenlandse Zaken over het rapport van 
de Algemene Rekenkamer (ARK) bij het jaarverslag 2014 van het 
Ministerie van Buitenlandse Zaken (Kamerstuk 34 200 V, nr. 2). 

Voorzitter van de commissie, 
Eijsink 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Wiskerke 
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Nr. Vraag 

1 Wat is de reden dat de invulling van de bezuinigingen aan de 
directies en ambassades zelf wordt gelaten? 

2 Op welke wijze wordt er door u gestuurd op de invulling van de 
bezuiniging ter hoogte van 80 miljoen euro? 

3 Wat is de reden dat het automatiseringssysteem voor het digitaal 
aanvragen en betalen van visa en paspoorten nog niet is opgele-
verd? Wanneer verwacht u dat dit alsnog zal gebeuren? 

4 Welke stappen gaat u nemen om de digitale archivering te 
verbeteren? 

5 Op welke wijze wilt u de cultuuromslag bewerkstelligen die de 
Algemene Rekenkamer (ARK) aanbeveelt inzake de omgang met 
vertrouwelijke informatie? 

6 Kunt u inzicht verschaffen in de structurele kosten van de 
vastgoedportefeuille? 

7 Wanneer gaat u een strategische visie ontwikkelen op het 
vastgoedbeleid en -beheer, zoals de ARK aanbeveelt? 

8 Kunt u aangeven hoe de vastgoedportefeuille van het ministerie 
zich (naar verwachting) zal ontwikkelen in de komende jaren? 

9 Kunt u concreet toelichten op welke wijze u gaat samenwerken met 
het Rijksvastgoedbedrijf teneinde het vastgoedbeleid en -beheer te 
verbeteren? 

10 Op welke wijze zoekt het Ministerie van Buitenlandse Zaken 
aansluiting bij het Rijksvastgoedbedrijf aangaande het financieel 
sturen op vastgoed? 

11 Acht u het billijk dat er verschillen mogelijk zijn en bestaan in de 
vergoedingen voor uitgezonden medewerkers op posten? Zo ja, 
kunt u uw antwoord toelichten? 

12 Op welke wijze wilt u informatiebeveiliging gaan prioriteren? 
13 Kunt u concreet aangeven wat het Ministerie van plan is te doen 

om de informatiebeveiliging beter op orde te krijgen? Welke 
stappen zijn daarbij reeds gezet? 

14 Kunt u in het licht van de opmerkingen van de ARK toelichten 
waarom in de suppletoire begroting geen rekening is gehouden 
met een mogelijke naheffing? 

15 Op welk punt verschillen Nederland en de Europese Commissie 
met elkaar van mening over de wijze waarop in Nederland de 
domiciliëringsprocedure wordt toegepast precies (welke handelin-
gen waarvan wordt afgezien leiden tot het meningsverschil)? 

16 Hoe worden de problemen rondom ICT verklaard? 
17 Welke verbeteracties stelt u voor om te bewerkstelligen dat de 

afdrachten aan de Europese Unie vervolgens ook rechtmatig 
worden besteed? 

18 Welke mogelijkheden heeft Nederland om een rechtmatige 
besteding van afdrachten aan de Europese Unie te bevorderen? Op 
welke wijze wordt hieraan invulling gegeven?
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